
Rimsøhuset
 Bestyrelsesmøde den 21. februar 2024 Fra kl. 17.30 til kl. 19.30

 
Til stede: Jytte Faurholt Jakobsen, Jette Mouritzen, Lars Holm, Helle Stubbe Teglbjærg, Peter 
Niemann, Jens Amby, Kis Nielsen, Karen Bredahl
Fraværende: Henrik Koch

1. Ordstyrer:   Peter

2. Referent:   Karen

3. Medlemmernes tid:   Der var ingen fremmødte medlemmer.

4. Kort nyt fra bestyrelsesmedlemmerne  :

Der er købt og installeret en ny vaskemaskine, tak for hjælpen med at hente og 

installere.  Der bliver måske mulighed for at købe en industrivaske-maskine. Vi ser 

på sagen, når der dukker en op. Vi kunne godt bruge en vaskemaskine mere.          

Der ligger en skrivelse til bestyrelsen fra et medlem. Helle har svaret på skrivelsen. 

Jytte og Jette har lavet regnskab for 2023. Katrine (regnskabssagkyndig) har 

hjulpet.                                                                                                                          

I forbindelse med vores boende polske gæstearbejdere kniber det lidt med at holde 

rent ude og inde. I uge 10 holder vi et møde med Søren fra Strandgården samt 

Michael Lauritzen fra MD Workservice for at få tingene på plads.                               

Efterskolen HELLE har på et tidspunkt nævnt, at de gerne vil leje et kælderlokale; 

der skal dog gøres rent først. Vi kontakter HELLE for at høre, om de stadig er 

interesserede i at få deres ting fra Oasen ned i kælderen, eller om de vil have 

udstyret hjem.

5. Økonomi og regnskab  , og en drøftelse af økonomien i Rimsøhuset:

Jette gennemgik økonomien. Afdragene på lånet til nyt tag sættes lidt op, så vi 

hurtigere får lånet bragt ned. 

6. B&B, planlægning af forårsrengøring, planlægning af forbedringer rundt om huset  : 

Vi søger et firma til at stå for forårshovedrengøringen. Anders og Peter tager sig af 

problemer med afløb ved garagen. Der har været store problemer med sne på 

loftet. Det er skotrender og udluftningskanaler, der er problematiske. Det skal 

udbedres af tømreren.



Der mangler fuger i væggen ved værelse 12, og der er generelt behov for flere folk i

B&B-gruppen – også til udendørs rengøring og vedligehold.

Der er forslag om to arbejdsdage. Dette vil blive taget op på generalforsamlingen.

7. Nyt om ny hjemmesiden i Rimsøhuset   samt orientering om hjemmesiden i Rimsø 

by:

Dorthe laver en ny hjemmeside til os, Jytte, Jette og Dorthe har haft møde med 

Niels. Rimsø by har fået ny hjemmeside med omtale og billeder af Rimsøhuset og 

link til vores hjemmeside. Der skal også være et link til B&B udlejningen.

8. Planlægning af generalforsamling  :

Generalforsamling afholdes søndag den 14/4 kl. 14-16. På valg er Peter, Lars, 

Jens, Kis og Helle. Alle genopstiller.

På dagsordenen i vedtægterne mangler et punkt om valg af revisor og 

revisorsuppleant, så vi skal have annonceret en mindre vedtægtsændring. Jytte og 

Karen sørger for formulering og varsling sammen med udsendelsen af 

dagsordenen.

9. Kultur gruppen:  

Der er ingen tilbagemeldinger fra kulturgruppen. Kis og Jens tager kontakt til 

gruppen og sørger for, at der bliver valgt en kontaktperson til bestyrelsen. Jytte 

orienterer om, at kulturgruppen søger fondsmidler til optimering af bålpladsen.

10. Eventuelt:  

a. Der er forurening af cigaretskod ved musiklokalet og udenfor på p-pladsen. Jytte

laver et opslag om dette.

b. Der skal også laves et opslag om, hvordan man betaler husleje for de udlejede 

lokaler, da det er svært at overskue, hvem der betaler hvad.

c. Sengetøjet kommer uplastet for fremtiden, for at spare på plastaffaldet.

d. Vi får en større container til glas og metalaffald.

e. Nøglen til billardbordet og køerne er i forrummet til toilettet.

Ref. Karen


